【同盟路大門及警衛室】

同盟路大門及警衛室建於民國 93 年 4 月 29 日,工程造價 6,100,000 元,建築面積 196.13 平方公尺,樓地板面積 15.83 平方公尺〈約 5 坪〉,由金光裕建築師事務所設計,聯鋼營造工程股份有限公司承 作,本工程由本校醫學系第一屆校友李鈺錫先生捐資興建完成,於 民國 93 年 7 月 19 日完工啟用,於逢本校創校五十週年,茲為配合 校園整體規劃,原自由路大門及警衛室將遷移至此新址。

[Main Gate and Guard House on Tongmeng Road]

Construction on the main gate and guard house on Tongmeng Road began on April 29, 2004 at a cost of NT\$6,100,000. Designed by King Shih Architects and built by United Steel Engineering & Construction Corp, the structures cover a gross building area of 196.13 square meters and have a total floor area of 15.83 square meters. The construction project was funded by Dr. Yu Hsi Li, aluminus of KMU's first graduating class, and was completed on July 19, 2004. In celebration of KMU's ⁵⁰th anniversary in 2004, the campus's main gate and the guard booth was moved from Zhiyou Road to Tongmeng Road in order to meet the future needs of campus planning. On celebration of 50th